

Title (en)

CROSS COUNTRY SKI BOOT AND SKI, BINDING AND BOOT ASSEMBLY.

Title (de)

LANGLAUFSCHISCHUH UND KOMBINATION VON SCHI, BINDUNG UND SCHUH.

Title (fr)

CHAUSSURE DE SKI DE FOND ET ENSEMBLE: SKI, FIXATION ET CHAUSSURE POUR LA PRATIQUE DU SKI.

Publication

**EP 0620711 A1 19941026 (FR)**

Application

**EP 93924104 A 19931025**

Priority

- FR 9213129 A 19921027
- FR 9301038 W 19931025

Abstract (en)

[origin: FR2697140A1] Cross country ski boot consisting of an upper (1) secured to a sole (5), the latter being provided with means for binding and articulating on the upper surface of the ski near the front end of the sole (5). The ski boot is characterized in that the lower sole surface (6) also includes a second binding means (11) which is disposed adjacent to the metatarsophalangeal articulation and is capable of co-operating with complementary binding means disposed on the upper ski surface.

Abstract (fr)

Chaussure de ski de fond constituée d'une tige (1) solidaire d'une semelle (5) et dont la semelle présente un moyen de fixation et d'articulation sur la face supérieure du patin d'un ski situé au voisinage de l'extrémité avant de la semelle (5), caractérisée en ce que la face inférieure (6) de la semelle comporte également un second moyen de fixation (11) disposé au voisinage de l'articulation métatarsophalangienne, apte à coopérer avec un moyen complémentaire de fixation disposé sur la face supérieure du patin du ski.

IPC 1-7

**A43B 5/04; A63C 5/00**

IPC 8 full level

**A43B 5/04 (2006.01); A63C 9/086 (2012.01); A63C 11/16 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A43B 5/0411 (2013.01); A43B 5/0413 (2013.01); A63C 9/086 (2013.01); A63C 11/16 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 9409660A1

Cited by

EP1106218A1; US6390494B2

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**FR 2697140 A1 19940429; FR 2697140 B1 19941202; DE 69312682 D1 19970904; DE 69312682 T2 19971204; EP 0620711 A1 19941026; EP 0620711 B1 19970730; WO 9409660 A1 19940511**

DOCDB simple family (application)

**FR 9213129 A 19921027; DE 69312682 T 19931025; EP 93924104 A 19931025; FR 9301038 W 19931025**